
Bestyrelsesmøde den 12. november 2015 

15. november 2015 

 
Referat vedr. ordinært bestyrelsesmøde i Korsør Lystbådehavn A.m.b.A. 

Den 12. november 2015 kl. 18.30 – 21.30 på havnekontoret. 
 

Deltagere:  
Karl Sigsgaard, Formand 
Viggo Larsen, næstformand og sekretær  
Peter Laursen, formand for havneudvalget 
Lise Brøndtoft, kasserer 
Frits Lauritzen, sejlklubrepræsentant 
Helle Jacobsen, repræsentant for Slagelse kommune  
Kim Jensen, suppleant  
Henrik Olsen, suppleant 
Hans Jørgen Assertoft, havnefoged 
 
 

 
Pkt.1: Orientering 
Opsamling på beslutninger/opgaver fra sidste møde: 

 Evt. indretning af P-pladser (Kim) 

 Brand- og førstehjælpskursus (Sejlklubben) 
 

a. Formand:  
Deltagere i FLIDs seminar: Peter, Hans Jørgen, Karl 

Møde for ”Eventudvalget” den 16. nov. 

Aftalt møde med Klaus Røhman om bådsalg fra havnen – udspil fra Klaus afventes 

 

b. Kasserer: 

Saldobalance m.m. er udsendt. 

 

c. Havnefogeden/havneudvalg:  

Status på verserende sager og opgaver. 

 

 

Referat pkt. a-b-c 

I forbindelse med indretning af P-pladser vil det koste ca. 200 000.- kr. hvis der skal indrettes P-pladser i 

begge sider af det udpegede område. Der kan anlægges P-pladser i den nordlige side for ca. 52 000.- kr. 

Bestyrelsen besluttede at undersøge jordbundsforholdene i den nordlige side, og derefter tage stilling til om 

der skal anlægges yderligere P-pladser. 

 

Viggo tager kontakt til instruktør vedr. førstehjælp og aftaler dato, som efterfølgende offentligøres i 

nyhedsbrevet. 

 

a. Karl tager kontakt til Klaus Røhman med henblik på at udarbejde en aftale. 

 

b. Saldobalancen blev bearbejdet og gennemgået. Lise havde indhentet kontoudtog fra flere konti, som blev 

gennemgået af bestyrelsen.  

 

c. Havnefogeden har anmeldt en arbejdsskade, idet han slog hovedet mod kranarmen og ødelagde briller og 

en tand. Det går fint med bådoptagning. Havnen har modtaget henvendelse fra Tryg Fonden med henblik på 

afprøvning af ny type redningsstige.  
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Havnen har lånt 6 store fendere på flådestationen med henblik på forsøg med dæmpning af bølgeuro. 

Havnefogeden har modtaget forespørgsel fra en medarbejder fra flådestationen om opsætning af 

campingvogn på havnens område i vinter. Bestyrelsen besluttede at afvise forespørgslen. Henvendelse 

modtaget fra en hundeklub der ville træne deres hunde i havnebassinet. Bestyrelsen har ikke noget imod, at 

klubben træner deres hunde i havnen under hensyntagen til havnes øvrige brugere.  

 

Vedr. renovering af pumpestation vedtog bestyrelsen at afsætte penge i budgettet for 2016 til renovering af 

pumpestationen. Da der skal lukkes helt for systemet, undersøger Peter med restauranten, hvornår det evt. 

kan lade sig gøre at foretage renoveringen, da alle toiletter skal lukkes mens reparationen udføres. Markise i 

forbindelse med restaurant tages ned, da den er slidt op. Der er kommet forslag til forandring af legepladsen, 

så mindre børn også kan have gavn af den. Forandringerne koster ca. 28 000.- kr. Bestyrelsen ønsker ikke at 

imødekomme forslaget. Der kommet forespørgsel vedr. beskæring af et træ bagerst på pladsen nærmest 

flådestationen. Havnefogeden tager action på sagen. 

 

 

 
Pkt. 2: Drøftelse af gældende hensyn ved placering af bådene på land 
På baggrund af eksempler på udtalt utilfredshed og en skr. klage fra en andelshaver over 
deres bådes placering på land, drøftes hvilke hensyn der er nødvendige at tage, og hvilke 
der er mulighed for at tage.  
Den skr. klage er sendt til bestyrelsen. 
 

Referat 
Det er bestyrelsens holdning, at det er havnefogeden der står for placeringen af bådene 
på land. Bestyrelsen evaluerer, hvordan isætningen går til foråret og tager derefter 
stilling til, om der er behov for ændringer i reglementet.  

 

 
Pkt.3: Badebro (VL, PL) 
Drøftelse af alternativ til en badebro, f.eks. en fastmonteret trappe fra molen evt. med en 
platform med bord/bænkesæt på molen.  
Kunne andre forslag komme på banen? 
 
Punktet udsat fra sidste møde. 
 

Referat 
Viggo og Peter laver skitse og budget. 

 

 

 
 Pkt. 4: Tilvækstarealet mod Wormsvej (PL) 
Drøftelse af ideer til arealets fremtid. 
Notat fra Per Banke vedlagt. 
 
Punktet udsat fra sidste møde. 

 

Referat  
Peter arbejder videre med projektet. 
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Pkt. 5: Projekt ”Vild med vand (KS) 
Projektet har holdt1. møde den 4. nov. kl. 18 – 21 i Næstved. Havnens deltagere i mødet 
orienterer. 
 

Referat  
Karl, Lise og Viggo deltog fra Lystbådehavnen og Henrik Hjort og Christian Houkjær 
deltog fra sejlklubben. Der afholdes ”Åben Havn” den 29. maj 2016 i de tilmeldte havne. 
Vild med Vand laver fælles reklame for dagen. Der er i havnen nedsat et udvalg som 
arbejder med projektet. 

 

 
Pkt. 6: Forslag til takster for 2016 (LB) 
Forslag udsendes inden mødet 
 

Referat 
Bestyrelsen foreslår, at mandagsarbejdet sløjfes og havneafgiften hæves med 200 kr. for 
alle bådejere i havnen. Forslaget forelægges generalforsamlingen. Bestyrelsen foreslår, at 
der oprettes et hold af frivillige, som har tid og lyst til at deltage i vedligeholdelsen af 

havnen. 

 

 

Pkt. 7: 1. behandling af budget 2016(LB) 
Oplæg udsendes inden mødet. 
 

Referat  
Budgetforslaget blev gennemgået og bearbejdet, herunder drøftelse af større udgifter som renovering af 

pumpehus, parkeringspladser, badeplatform, højvandsstandere samt el standere på land. Drøftelsen af 

budgettet genoptages på næste møde. 

 

 
8. Evt.  
Herunder fastlæggelse af julemødet 
 

Referat 
Julemødet fastlagt til torsdag den 10. december kl. 1700. 

 

 
 
Karl Sigsgaard  Lise Brøndtoft  Viggo Larsen 
 
 
Kim Jensen   Helle Jacobsen  Frits Lauritsen 
 
 

Henrik Olsen  Peter Laursen 
 
 
/referent Viggo Larsen 


